
Protokoll 

ANSLAG/BEVIS 

Organ 

Tid 

Plats 

Utses att justera 

Justeringens tid 

Datum för anslags 
uppsättande 

Datum för anslags 
nedtagande 

Protokollet är justerat. 
Justeringen har tillkännagivits genom anslag. 

Regionfullmäktige 

2022-02-15, kl. 09:00-16:00 

Sessionsalen, Rådhuset 

Behcet Barsom, Jihad Menhem 

2022-02-21 

2022-02-22 

2022-03-16 

Underskrift ...................................... 
Niklas Tiedermann 

Förvaringsplats  Regionkansliet, Eklundavägen 2, Örebro 

Protokollet omfattar §§1-31

Underskrifter 

Sekreterare ...................................... 
Niklas Tiedermann 

Ordförande ...................................... 
Torgny Larsson 

Justerande ...................................... ………………………….. 
Behcet Barsom Jihad Menhem 

Sida 1 av 80



Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

Tjänstgörande ledamöter 

Närvarande ersättare 

Övriga närvarande

Sida 2 av 80



Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

Innehållsförteckning 

§1 Sammanträdets öppnande 
§2 Upprop 
§3 Protokollsjustering 
§4 Anmälan av interpellationer och frågor 
§5 Skrivelser 
§6 Anmälan av motion från Willhelm Sundman (L), Anna Ågerfalk (L), 

Birgitta Malmberg (L) och Fredrik Askhem (L) om att utreda 
införandet av en sprututbytesmottagning vid Lindesbergs lasarett 

§7 Anmälan av medborgarförslag om förändring av hur reseersättning 
hanteras inom regionen vid svåra sjukdomar 

§8 Anmälan av medborgarförslag om skyddad cykelbana mellan Kumla 
och Örebro intill länsväg 690 

§9 Entledigande av Fredrik Persson (MP) från uppdrag som ersättare i 
regionfullmäktiges valberedning samt val av ny 

§10 Aktuell regioninformation 
§11 Revidering av regional utvecklingsstrategi 2022-2030 
§12 Nytt Regionalt trafikförsörjningsprogram för Örebro län 2022-2030 
§13 Likvidation av bolaget Länstrafiken i Mälardalen AB 
§14 Försäljning av fastigheten Grillgården 3, Örebro 
§15 Program för uppföljning och insyn av verksamhet som utförs av 

privata utförare på uppdrag av Region Örebro län 
§16 Upplösning av stiftelsen Erik Rosenbergs naturvårdsfond 
§17 Redovisning av besvarade medborgarförslag 
§18 Besvarande av motion från Elin Jensen (SD), Patrik Nyström (SD), Bo 

Ammer (SD) och Oscar Lundqvist (SD) om att utreda en 
förbedömningsmottagning till akutmottagningarna 

§19 Besvarande av motion från Willhelm Sundman (L) om att införa en 
psykiatriambulans i Region Örebro län 

§20 Besvarande av motion från Willhelm Sundman (L) om att Region 
Örebro län ska stärka EU-samarbeten i länet 

§21 Besvarande av interpellation från Willhelm Sundman (L) om att 
psykisk ohälsa hos unga kan bli nästa pandemi 

§22 Besvarande av interpellation från Monika Aune (MP) om rasism inom 
hälso- och sjukvården 

§23 Besvarande av interpellation från Oskar Svärd (M) om 
klimatanpassningsplan 

§24 Besvarande av interpellation från Sebastian Cehlin (M) om hot och 
våld mot vårdens medarbetare 

§25 Besvarande av interpellation från Fredrik Askhem (L) om 
cykelparkeringar vid busshållplatser 

§26 Besvarande av interpellation från Mats Gunnarsson (MP) om det är 
rimligt att ta bort bussförbindelsen vid Mariebergs köpcentrum 

§27 Besvarande av interpellation från Anna Nordqvist (M) om redovisning 

Sida 3 av 80



Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

av statliga medel för förlossningsvården 
§28 Besvarande av interpellation från Sebastian Cehlin (M) om regionens 

digitala vård-app 
§29 Allmän frågestund för ledamöterna 
§30 Valärenden 
§31 Avslutning 

Sida 4 av 80



Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 1 Sammanträdets öppnande

Regionfullmäktiges ordförande hälsar fullmäktiges ledamöter, åhörare, medarbetare 
inom Region Örebro län och företrädare för massmedia välkomna till dagens 
sammanträde. 

Sammanträdet förklaras härefter öppnat. 
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Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 2 Upprop

Företas upprop, varvid anteckning om närvaro sker enligt följande: 

Valkrets Örebro läns Södra (Askersund, Laxå, Hallsberg och Kumla 
kommuner): 
Andreas Svahn (S) 
Gunnel Kask (S) 
Rolf Karlsson (S) 
Eva Palmqvist (S) 
Thomas Andersson (S) 
Oskar Svärd (M) 
Ulrika Björklund (M) §§ 1-22 
Torbjörn Appelqvist (M) §§ 12-31 
Fredrik Askhem (L) §§ 1-16 
Mats Einestam (L) §§ 12-31 
Håkan Stålbert (KD) 
Kenneth Lantz (V) 
Torbjörn Ahlin (C) 
Elin Jensen (SD) 
Oscar Lundqvist (SD) 

Valkrets Örebro läns Västra (Karlskoga och Degerfors kommuner): 
Bernt Karlsson (S) 
Murad Mayson (S) 
Nina Höijer (S) 
Lena Mileraux (S) 
Ola Karlsson (M) 
Anna Nordqvist (M) 
Linda Brunzell (M) 
Martin Hårsmar (M) §§ 12-31 
Jon Fredriksson (V) 
Patrik Nyström (SD) 

Valkrets Örebro – Lekeberg: 
Karin Sundin (S) 
Torgny Larsson (S) 
Irén Lejegren (S) 
Joakim Carlsson (S) 
Azra Prepic (S) 
Ingrid Båve (S) 
Margareta Scherlund (S) 
Lennart M Pettersson (S) 
Carina Dahl (S) 
Peter Björk (S) 
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Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

Fredrika Jacobsen (S) 
Fahran Mohammad (S) 
Sebastian Cehlin (M) 
Lennart Carlsson (M) 
Anna Stark (M) 
John Hägglöf (M) §§ 1-16 
Göran Gustafsson (M) 
Anders Brandén (M) 
Birgitta Malmberg (L) 
Willhelm Sundman (L) 
Behcet Barsom (KD) 
Malin Silén (KD) 
Bo Rudolfsson (KD) 
Ewa Sundkvist (KD) 
Jessica Carlqvist (V) §§ 1-19 
Nadia Abdellah (V) §§ 12-31 
Jihad Menhem (V) 
Margareta Carlsson (V) 
Mats Gunnarsson (MP) 
Pia Frohman (MP) 
Andreas Tranderyd (MP) §§ 1-16 
Emilia Molin (C) 
Charlotte Edberger (C) 
Ingvar Ernstson (C) 
Daniel Spiik (SD) 
Habib Brini (SD) 
Gunilla Fredriksson (SD) 
Bo Ammer (SD) 

Valkrets Örebro läns Norra (Hällefors, Ljusnarsberg, Lindesbergs och Nora 
kommuner): 
Bulent Oktay (S) 
Ronnie Boenke (S) 
Kristine Andersson (S) 
Zaki Habib (S) 
Pär-Ove Lindqvist (M) 
Eric Viduss (M) §§ 14-31 
Lars-Göran Zetterlund (C) §§1-13 
Jonas Kleber §§ 14-31 
Markus Lundin (KD) 
Greger Persson (SD) 
Peter Reinholdsson (SD) 
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Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 3 Protokollsjustering

Beslut 
Regionfullmäktige beslutar 

att   justering av protokollet sker på Regionkansliet, Eklundavägen 2 Örebro, den 21 
februari 2022, klockan 13.00 samt att ordföranden, Behcet Barsom (KD) och Jihad 
Menhem (V) med Håkan Stålbert (KD) och Kenneth Lantz (V) som ersättare ska 
justera protokollet. 
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Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 4 Anmälan av interpellationer och frågor

Sammanfattning 
22RS1318 
Anna Nordqvist (M) har ställt en interpellation till hälso- och sjukvårdsnämndens 
ordförande Karin Sundin (S) om redovisning av statliga medel för 
förlossningsvården. 

22RS1320 
Sebastian Cehlin (M) har ställt en interpellation till regionstyrelsens ordförande 
Andreas Svahn (S) om regionens digitala vård-app. 

Beslutsunderlag 
• Interpellation från Anna Nordqvist (M) om redovisning av statliga medel för 

förlossningsvård och kvinnors hälsa, bilaga § 4:1
• Interpellation från Sebastian Cehlin (M) om regionens digitala vård-app, 

bilaga § 4:2 
Beslut 
Regionfullmäktige beslutar 

att   interpellationerna får ställas. 
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Till Regionfullmäktige 15 februari 2022. 

Interpellation  
Till Karin Sundin, ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnden. 

Redovisning av statliga medel för förlossningsvården 

Mellan 2018-2021 har Region Örebro län erhållit 163,7 mkr i statliga medel från 
överenskommelsen mellan regeringen och SKR om riktade insatser för att 
förbättra förlossningsvården och kvinnors hälsa. För 2022 beräknas summan till 
ca 40 mkr. Detta ger Region Örebro län över 200 mkr totalt sett i öronmärkta 
medel för detta ändamål mellan 2018-2022, vilket även bekräftats av Hälso- och 
sjukvårdsförvaltningen. 

Dessa riktade statsbidrag är till för att bl.a. stärka kompetensförsörjningen, öka 
personaltätheten, förbättra arbetsmiljön för våra medarbetare samt öka 
tillgängligheten för landets födande kvinnor. Enligt SKR handlar 
överenskommelsen för 2021-2022 bl.a. om att arbeta för en mödra- och 
förlossningsvård där det finns en vårdkedja med ökad kontinuitet från graviditet 
till förlossning och där eftervården utvecklas och stärks. Där bemanningen 
möjliggör att en barnmorska finns tillgänglig för den födande kvinnan under 
förlossningen och där föräldrar inte behöver oroa sig för om det finns plats för 
dem före och efter förlossningen, särskilt om det är långt att åka till närmaste 
förlossningsmottagning.  

Med tanke på att förlossningsvården i landet är i krisläge och fler vårdplatser 
behövs är det viktigt att vi bevarar de BB och förlossningsavdelningar som 
finns. Vi i Region Örebro län har tidigare haft förmånen och möjligheten att 
erbjuda länets födande kvinnor två förlossningsavdelningar av god kvalitet och 
satsningar borde göras för att kunna hålla båda dessa verksamheter öppna 24/7 
året om. Något som även Regionfullmäktige fattat beslut om.  

I dagsläget är BB och förlossningen i Karlskoga stängd, skylten har tagits ner, 
verksamheten skurits ner på avd. Q, som nu har blivit en öppenvårdsverksamhet. 
En återöppning beräknas inte kunna ske förrän 2029 med alla de resurser som 
majoriteten anser behövas.  
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Därför vill jag ställa tre frågor till Hälso- och sjukvårdsnämndens ordförande 
Karin Sundin om hur de statliga medlen, öronmärkta för förlossningsvård och 
kvinnors hälsa har använts och kommer användas under denna mandatperiod; 

 Vilka satsningar har gjorts och kommer att göras för att öka antalet
vårdplatser och förbättra tillgängligheten för länets födande kvinnor?

 Vilka satsningar har gjorts under denna mandatperiod för att förbättra
arbetsmiljön, stärka kompetensförsörjningen och öka personaltätheten på
länets två förlossningsavdelningar?

 Hur mycket av dessa statliga medel har använts till att prioritera
verkställandet av Regionfullmäktiges beslut att återöppna förlossningen i
Karlskoga?

Anna Nordqvist 
Moderaterna  
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Interpellation  
till Regionstyrelsens ordförande Andreas Svahn 

Regionens digitala vård-app 

Den digitala vården blir allt mer populär bland länets invånare. Antalet patienter som söker 

vård via privata digitala aktörerna har ökat markant de senaste åren och många regioner, 

däribland Region Örebro län, jobbar med att öka takten i den digitala utvecklingen för att 

möta upp det växande behovet.   

Den digitala vården är här för att stanna och det är bra att Regionen satsar på att försöka 

komma ikapp i utvecklingen för att kunna vara en relevant vårdgivare som patienter i vårt län 

kan vända sig till. En sådan satsning ledde för några år sedan till att Region Örebro län 

skapade en egen app kallad digital mottagning som sjösattes under år 2020. 

Målet för Regionens egen digitala vårdmottagning var dels att möta den efterfrågan på digital 

vård som finns bland befolkningen men också att minska kostnaden som Regionen har för den 

köpta digitala vården, d.v.s. vård som länets patienter sökt genom vård-appar såsom Kry eller 

Doktor24.  

Kostnader för den köpta digitala vården var år 2020, när man lanserade Regionens egen app, 

cirka 12 miljoner kronor. Två år senare år 2022 var kostnaderna cirka 24 miljoner kronor. 

Kostnaderna har därmed inte minskat utan istället fördubblats.  

Att satsa på den digitala vården är helt rätt men samtidigt är det också oerhört viktigt att man 

satsar på rätt saker som leder till en effektivare vårdanvändning och sin tur minskade 

kostnader. Hittills har man inte kunnat se något av detta i regionens satsning på den digitala 

mottagningen.  

Med anledning av ovanstående vill jag ställa följande frågor till regionstyrelsens 

ordförande Andreas Svahn:   

Hur ser du på kostnadsökningen för den köpta digitala vården under de senaste två åren? 

Vad var syftet med att utveckla Regionens egen vård-app - digital mottagning? 

Finns det någon plan för hur regionens vård-app bättre kan konkurrera med andra vårdgivares 

digitala vårdtjänster?   

Sebastian Cehlin (M) 

2022-02-08 
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Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 5 Skrivelser

Sammanfattning 
21RS10144 
Från Länsstyrelsen i Örebro län som utsett Eric Viduss (M) till ny ledamot i 
regionfullmäktige efter Maria Lönnberg (M) i valkrets Örebro läns Norra, från och 
med den 13 december 2021 till och med den 14 oktober 2022, samt Hassan Abdi 
Bidar (M) till ny ersättare i regionfullmäktige efter Eric Viduss (M) i valkrets Örebro 
läns Norra, från och med den 13 december 2021 till och med den 14 oktober 2022. 

21RS9980 
Från Länsstyrelsen i Örebro län som utsett Margareta Scherlund (S) till ny ledamot i 
regionfullmäktige efter Lars-Eric Johansson (S) i valkrets Örebro-Lekeberg, från och 
med den 13 december 2021 till och med den 14 oktober 2022, samt Birgitta Hultin 
(S) till ny ersättare i regionfullmäktige efter Margareta Scherlund (S) i valkrets 
Örebro-Lekeberg, från och med den 13 december 2021 till och med den 14 oktober 
2022.

21RS11784 
Från Länsstyrelsen i Örebro län som utsett Elin Nilsson (L) till ny ersättare i 
regionfullmäktige efter Hendrik Bijloo (L) i valkrets Örebro-Lekeberg, från och med 
den 13 december 2021 till och med den 14 oktober 2022.  

21RS12356 
Från Layla Abou Tacca (KD) med begäran om entledigande från uppdraget som 
ersättare i gemensam nämnd för företagshälsovård samt tolk- och översättarservice. 

21RS12614 
Från Isac Nordin (M) med begäran om entledigande från uppdrag som ersättare i 
regionfullmäktige samt ledamot i forsknings- och utbildningsnämnden.  

21RS9377-5 
Från Förvaltningsrätten i Karlstad med begäran om ny nämndeman efter Agneta 
Eriksson. 

21RS12419 
Regionens revisorer har överlämnat revisionsrapporten Granskning av 
löneprocessen. 

21RS12411 
Regionens revisorer har överlämnat revisionsrapporten Granskning av underhåll och 
fastigheter. 
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Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

22RS187 
Patientnämnden har överlämnat rapport Klagomål eller synpunkter till 
Patientnämnden från patienter med psykisk ohälsa. 

22RS259 
Från Cecilia Albertsson (M) med begäran om entledigande från uppdraget som 
ersättare i beredning för närsjukvård.  

22RS544 
Från Charlotte Edberger (C) med begäran om entledigande från uppdraget som 
ledamot i hälso- och sjukvårdsnämnden. 

21RS101-257,287, 22RS21-3, 29, 43, 54 
Synpunkter från medborgare. 

21RS9914 
Skrivelse från National Health Federation Sweden (NHF Sweden) om att omedelbart 
stoppa all covid-19 vaccinering av barn under 18 år. 

22RS1164 
Från Johan Kumlin (M) med begäran om entledigande från uppdraget som ersättare i 
samhällsbyggnadsnämnden.  

22RS1206 
Från Hassan Abdi Bidar (M) med begäran om entledigande från uppdraget som 
ersättare i regionfullmäktige. 

22RS1324 
Från Maria Odheim Nielsen (V) med begäran om entledigande från samtliga uppdrag 
i Region Örebro län. 

22RS1457 
Från Nadia Abdellah (V) med begäran om entledigande från uppdrag som ersättare i 
gemensam nämnd för företagshälsovård samt tolk- och översättarservice. 

22RS1494 
Från Fredrik Persson (MP) med begäran om entledigande från uppdragen som 
ledamot i regionfullmäktige och ersättare i valberedningen. 

Beslut 
Regionfullmäktige beslutar 

att   bevilja Layla Abou Taccas (KD), Isac Nordins (M), Cecilia Albertssons 
(M), Charlotte Edbergers (C), Johan Kumlins (M), Hassan Abdi Bidars (M), Maria 
Odheim Nielsens (V), Nadia Abdellah (V) och Fredrik Persson (MP) begärda 
entledigande samt 

att   överlämna relevanta skrivelser till valberedningen samt Länsstyrelsen i Örebro 
län.  
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Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 6 Anmälan av motion från Willhelm Sundman (L), Anna
Ågerfalk (L), Birgitta Malmberg (L) och Fredrik Askhem (L) 
om att utreda införandet av en sprututbytesmottagning vid 
Lindesbergs lasarett 
Diarienummer: 21RS11872 

Sammanfattning 
Anmäls att en motion har inkommit från Willhelm Sundman (L), Anna Ågerfalk (L), 
Birgitta Malmberg (L) och Fredrik Askhem (L) till Region Örebro län om att utreda 
införandet av en sprututbytesmottagning på Lindesbergs lasarett 

Motionen har överlämnats till Hälso- och sjukvårdsförvaltningen för stöd i 
beredningen. 

Beslutsunderlag 
• FöredragningsPM regionfullmäktige 2022-02-15, Anmälan av motion om att 

utreda införandet av en sprututbytesmottagning vid Lindesbergs lasarett
• Motion -  Utred sprututbytesmottagning på Lindesbergs lasarett, bilaga § 6 

Beslut 
Regionfullmäktige beslutar 

att   remittera motionen till hälso- och sjukvårdsnämnden för beredning, samt 

att   ta anmälan till protokollet. 

Skickas till 
Hälso- och sjukvårdsnämnden 
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Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 7 Anmälan av medborgarförslag om förändring av hur
reseersättning hanteras inom regionen vid svåra sjukdomar 
Diarienummer: 21RS12135 

Sammanfattning 
Anmäls att ett medborgarförslag om förändring av hur reseersättning hanteras inom 
regionen vid svåra sjukdomar har inkommit till Region Örebro län den 
15 december 2021. 

Medborgarförslaget har överlämnats till Regional utveckling för stöd i beredningen. 

Beslutsunderlag 
• FöredragningsPM regionfullmäktige  2022-02-15, Anmälan av medborgarförslag 

om förändring till hur reseersättning hanteras inom regionen vid svåra sjukdomar
• Medborgarförslag om reseersättning vid sjukdom, bilaga § 7 

Beslut 
Regionfullmäktige beslutar 

att   överlåta till samhällsbyggnadsnämnden att besluta i ärendet, samt 

att   ta anmälan till protokollet. 

Skickas till 
Samhällsbyggnadsnämnden 
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Namn 

Michael 

Efternamn 

Luff 

  

Förslaget (Kortfattat namn) 

Förändring till hur reseersättning hanteras inom regionen för svåra sjukdomar 

Motivering (Lämna en mer utförlig beskrivning av ditt medborgarförslag. Motivera gärna varför du anser att 
förslaget ska genomföras och hur det i ser fall kunna ske) 

Blanketten idag som man ska använder för att söka ersättning är tydlig men ifrågasätts av 
administratörer, både i onödan, på felaktiga grunder och till fel instans! I texten så står det att 
man ska ange det första resans datum och det sista resans datum och hur många resor som 
avses under period där emellan. De som kan sedan bekräfta att informationen är riktigt är den 
vårdinstans som man som patient ha besökt mycket riktigt fyll i sin andel på blanketten. So far so 
good. 

Idag är det mycket vanligt att Administratören för utbetalningsenhet gör helt andra 
bedömningar, förhala utbetalning och i viss mån ifrågasätter resorna som onödiga! 

exempel: familjen till en luekemi drabbad barn 4 år med stor infektions risk ( ingen 
motståndskraft alls) bil ifrågasatt ersättning och erbjuden endast för det första och sista dagen av 
en behandling. (ibland är man där varje dag under en 4-5dagard period men åka emellan för att 
kunna byta av som föräldra eftsom det är mycket påfrestande för dessa att både se, delta, och ta 
hand om barnen dessa dagar. I det här fallet som fler andra så finns det ett barn till hemma med 
sina behov som måste också få träffa sin mamma eller pappa ibland! Det kosta dessutom ännu 
mer att var kvar med en parkerings avgift © 200sek dygnet.) Administratören mena på man ha 
vald själv att åka hem emellan! Här börja problemen - det finns ingen regelverk som säger att 
man INTE få åka hem emellan en pågående behandling, det är dessutom inte patienten man ska 
vända sig till - den som äger frågan är avdelningen som patienten bli behandlad på!! I detta 
exempel så ha ingen pengar betalats ut än i dag, behandlingen började i Juni månaden med fler 
besök till Uppsala dessutom, och just nu så ligger man efter med ca 20000 minus avdrag för den 
delen man ska står för själv! ÅR DETTA RIMLIGT?? Det är så klart det inte är, detta familjen är 
hemma bägge två på sjukersättning så att står själv för så mycket utgifter är helt oacceptabel. 
Det ha gått 6 månader nu och ha endast blivit erbjudan 900kroner, som man ha 
överklagad.Ingeting händer om man inte själv ta tagi det heller- det läggs på hög tills 
administratörern anse sig ha fått den "rätta "information. 

Vad är då det rätta enligt denna persson? jo den vill ha en papper för varje resa! Om man 
inte had nånting att göra så var det här ett fatastisk bra sätt att motivera sitt jobb. I det här fallet 
så är man upper i säkert ett 50 tal resor hittills under dessa 6 månaderna ( till och från = 1 
resa©10mil 185kroner) när det gäller Örebro Nu ha de fått hjälp av en sjuksköteska som hjälpt 
till, som ha gjort en eget blankett och fått en "ok" från utbetalnings enheten. De håller på med 
perioden fram till Augusti och fått med sig fler blanketter att komplettera med. Alla resor är lätt att 
bara få en kroka från avdelning att patienten var där den o den dag! Med andra ord den befintliga 
blanketten som tillhanderhållas av regionen är rätt och bra - MEN DET MÅSTE UTBILDAS 
ADMINISTRATÖRER SOM FÖRSTÅR DEN OCH VET VEM DEM SKA FÅ BEKRÄFTELSE 
IFRÅN! Det ta på krafter på de som drabbas av såna administrativa hinder som är helt onödiga, 
nån fick för sig nåt och krävde saker av fel person som inte behövdes, som dessutom kostar multi 
för ROL, det bli kanske 3 papper på ett år istället för 100!! vad kosta inte det i tid?? Så förslaget 
är utbilda enheten som hantera dessa och bespara patienten/familjenivårdenheten/RÖL i vad 
som gäller istället för att de hitta på egna regler. 

Region Örebro län 2(2) 

MEDBORGARFÖRSLAG 

Den här sidan kommer att publiceras på Region Örebro läns webbplats i sin helhet samt i protokoll, 

kallelser och handlingar som behandlar detta medborgarförslag. 

r i

• 'C/tk:/('  

www.regionorebrolan.se 
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UNDERLAG FÖR RESOR 

Namn 
--

 

FarAlder 
Person nummer 

Avstånd rnetlan bostad och R.S0 n _ lan tar och retur. 
---------- 

Inaktiven____/ 20 titaktiveo_ 20' Ej inskriven — 

Månad Dag Läkarbesök/ POIMISSi011 Besök av Ev, kommentar 
Provtagning förtider 

Vidimeras: 

AVD 260 AVD 35 , 
Barn- och tindoznzklittiken, Universitetssjukhuset Örebro, 701 85 Örebro 
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Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 8 Anmälan av medborgarförslag om skyddad cykelbana mellan
Kumla och Örebro intill länsväg 690 
Diarienummer: 22RS461 

Sammanfattning 
Anmäls att ett medborgarförslag om skyddad cykelbana intill länsväg 690 mellan 
Kumla och Örebro har inkommit till Region Örebro län den 17 januari 2022. 

Medborgarförslaget har överlämnats för beredning till Regional tillväxt område trafik 
och samhällsplanering. 

Beslutsunderlag 
• FöredragningsPM regionfullmäktige 2022-02-15, anmälan av medborgarförslag
• Medborgarförslag, cykelbana mellan Örebro - Kumla, bilaga § 8 

Beslut 
Regionfullmäktige beslutar 

att   överlåta till samhällsbyggnadsnämnden att besluta i ärendet samt 

att   ta anmälan till protokollet. 

Skickas till 
Samhällsbyggnadsnämnden 
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Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 9 Entledigande av Fredrik Persson (MP) från uppdrag som
ersättare i regionfullmäktiges valberedning samt val av ny 
Diarienummer: 22RS1494 

Sammanfattning 
Fredrik Persson (MP) har lämnat in begäran om att bli entledigad från uppdraget som 
ersättare i regionfullmäktiges valberedning. Andreas Tranderyd (MP) föreslås att 
utses till ny ersättare för tiden 2022-02-15 – 2022-10-14. 

Skickas till 
Den valde 
Regionkansliet – Staben Administration, juridik och säkerhet 
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Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 10 Aktuell regioninformation

Ingen aktuell information lämnades vid dagens sammanträde. 
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Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 11 Revidering av regional utvecklingsstrategi 2022-2030
Diarienummer: 21RS5939 

Sammanfattning 
Regionstyrelsen har fått uppdraget att uppdatera regional utvecklingsstrategi för 
Örebro län. Föreliggande strategi uttrycker Örebro läns samlade vilja och fungerar 
som en gemensam plattform för länets aktörer. Strategin är en utgångspunkt för 
arbetet med hållbar regional utveckling de kommande åren och ger vägledning vid 
den fysiska planeringen. 

Vår gemensamma vision är en attraktiv och pulserande region för alla, där stark 
konkurrenskraft, hög och jämlik livskvalitet och god resurseffektivitet är tre 
övergripande mål. Utvecklingsinsatser och investeringar ska leda till hög och jämlik 
livskvalitet för länets alla invånare och till stark konkurrenskraft. Samtidigt får inte 
de planetära gränserna överskridas, eftersom både människors hälsa och den 
ekonomiska utvecklingen är beroende av att ekosystemen är i balans. För att nå 
visionen är hållbarhetsintegrering av hela strategin och det faktiska genomförandet 
viktigt. 

Strategin är en utgångspunkt och en gemensam vägvisare för hur Region Örebro län, 
länets kommuner, näringsliv, myndigheter, offentliga förvaltningar, universitet och 
civilsamhälle ska utveckla vårt län. Mot social, ekologisk och ekonomisk hållbarhet, 
med en god och jämlik livskvalitet för alla i Örebro län, både nu och i framtiden. 

Strategins övergripande mål konkretiseras av 20 effektmål. Till varje effektmål 
kopplas två målsatta indikatorer. Genomförandet sker genom samverkan inom tio 
prioriterade områden och insatser inom områdena bidrar till de övergripande målen 
och effektmålen. Varje område beskriver nuläge, önskat läge 2030 och pekar ut tre 
strategiska inriktningar. Till några prioriterade områden finns regionala 
strukturbilder. 

Beslutsunderlag 
 FöredragningsPM regionfullmäktige 2022-02-15, revidering av regional

utvecklingsstrategi 2022-2030
 Förslag till Örebro läns regionala utvecklingsstrategi 2022-2030
 Revideringar i regional utvecklingsstrategi jämfört med tidigare beslutad strategi
 Yrkande från Miljöpartiet - revidering av regional utvecklingsstrategi
 Yrkande från Liberalerna - revidering av regional utvecklingsstrategi
 Yrkande från Moderaterna - revidering av regional utvecklingsstrategi
 Yrkande från Sverigedemokraterna - revidering av regional utvecklingsstrategi

Yrkanden 
Irén Lejegren (S), Jihad Menhem (V), Behcet Barsom (KD), Torbjörn Ahlin (C) 
och Kenneth Lantz (V) yrkar bifall till regionstyrelsens förslag. 
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Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

Sebastian Cehlin (M) med instämmande av Elin Jensen (SD), Willhelm Sundman 
(L), Anna Nordqvist (M), Oskar Svärd (M), Patrik Nyström (SD), Bo Ammer (SD), 
Anna Stark (M), Oscar Lundqvist (SD), Lennart Carlsson (M) och John Hägglöf 
(M) yrkar på att ärendet återremitteras till regionstyrelsen för komplettering enligt
vad som framgår av bilaga § 11.

Mats Gunnarsson (MP) yrkar på att ärendet återremitteras till regionstyrelsen med 
följande motivering: att regionstyrelsen får i uppdrag att presentera en 
konsekvensanalys av kommande fossila utsläpp om målen i RUS:en förverkligas i 
relation till målen i Energi- och klimatprogrammet som regionfullmäktige antagit för 
perioden 2021-2025. 

Daniel Spiik (SD) yttrar sig. 

Propositionsordning 
Efter att ha fått den ordningen godkänd ställer ordföranden först frågan om ärendet 
ska avgöras idag. Han finner då stöd för ett minoritetsåterremissyrkande. Eftersom 
endast Sebastian Cehlins (M) yrkande har stöd av minst en tredjedel av de 
närvarande ledamöterna, återremitteras ärendet till regionstyrelsen med den 
motivering som framgår av Sebastian Cehlins (M) yrkande. 

Reservationer 
Mats Gunnarsson (MP), Andreas Tranderyd (MP) och Pia Frohman (MP) reserverar 
sig mot regionfullmäktiges beslut till förmån för Mats Gunnarssons (MP) 
återremissyrkande. 

Jihad Menhem (V), Margareta Carlsson (V), Jessica Carlqvist (V), Kenneth Lantz 
(V), Nadia Abdellah (V) och Jon Fredriksson (V) reserverar sig mot 
regionfullmäktiges beslut till förmån för regionstyrelsens förslag. 

Beslut 
Regionfullmäktige beslutar 

att   ärendet återremitteras med stöd av reglerna om minoritetsåterremiss, till 
regionstyrelsen för komplettering enligt bilaga § 11. (Sebastian Cehlins (M) yrkande) 

Sida 27 av 80



Sida 28 av 80

Bilaga § 11



Sida 29 av 80



Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 12 Nytt Regionalt trafikförsörjningsprogram för Örebro län 2022-
2030 
Diarienummer: 20RS12049 

Sammanfattning 
Enligt rekommendation om revidering varje mandatperiod har förslag till nytt 
regionalt trafikförsörjningsprogram tagits fram. Programmet har varit ute på remiss 
hos kommuner, grannlän och kundorganisation under perioden juli-oktober. I linje 
med föreslagen remisshantering har nu ett slutgiltigt trafikförsörjningsprogram tagits 
fram. 

Med avstamp i de faktorer som forskningen pekar ut som viktigast för utformning av 
attraktiv kollektivtrafik har det i programmet formulerats ett övergripande mål som 
riktar sig till allmän kollektivtrafik och fyra underställda mål varav tre av dem även 
är applicerbara på serviceresor. Det övergripande målet är att öka kollektivtrafikens 
marknadsandel av de motoriserade resorna som görs i länet. De underställda målen 
handlar om ökad nöjdhet, ökad enkelhet, minskad miljöpåverkan, prismässig 
konkurrenskraft samt ett grundläggande utbud som täcker hela länet. 

Målen i programmet ämnas vara uppfyllda år 2030 och till varje mål finns en 
uppsättning strategier för såväl allmän kollektivtrafik som serviceresor. Dessa 
strategier ska prägla arbetet med att sträva mot de uppsatta målen. Alla beslut om 
trafikplikt måste kunna härledas ur trafikförsörjningsprogrammet. 

Beslutsunderlag 
 FöredragningsPM regionfullmäktige 2022-02-15, nytt regionalt

trafikförsörjningsprogram för Örebro län 2022-2030
 Slutversion Regionalt trafikförsörjningsprogram för Örebro län 2022_2030,

Justerad efter beslut i Regionstyrelsen 2021-12-21
 Remisshantering för Regionalt trafikförsörjningsprogram för Örebro län

2022_2030
 Särskilt yttrande från Moderaterna, Trafikförsörjningsprogram
 Särskilt yttrande från Sverigedemokraterna, Trafikförsörjningsprogram

Yrkanden 
Nina Höijer (S), Behcet Barsom (KD), Lars-Göran Zetterlund (C), Fredrik Askhem 
(L), yrkar bifall till regionstyrelsens förslag. 

Oskar Svärd (M) och Pär-Ove Lindqvist (M) yrkar bifall till regionstyrelsens förslag 
och lämnar ett särskilt yttrande, bilaga § 12:1. 

Bo Ammer (SD) yrkar bifall till regionstyrelsens förslag och lämnar ett särskilt 
yttrande, bilaga § 12:2. 
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Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

Jessica Carlqvist (V) och Kenneth Lantz (V) yrkar bifall till regionstyrelsens 
förslag och lämnar ett särskilt yttrande, bilaga § 12:3. 

Mats Gunnarsson (MP) yrkar bifall till regionstyrelsens förslag med följande 
tilläggsyrkande: på sidan 21 i tabellen med olika färgkoder, i den rödmarkerade 
kolumnen som avser orter med 2-500 invånare ska anropsstyrd trafik kompletteras 
med två dubbelturer per vardag. 

Greger Persson (SD) yttrar sig. 

Lennart Karlsson (M) yttrar sig. 

Oscar Lundqvist (SD) yttrar sig. 

Nina Höijer (S) yrkar avslag på Mats Gunnarssons (MP) tilläggsyrkande. 

Propositionsordning 
Efter att ha fått den ordningen godkänd ställer ordföranden regionstyrelsens först 
proposition på regionstyrelsens förslag och finner att fullmäktige bifaller det. Sedan 
ställer han proposition på Mats Gunnarssons (MP) tilläggsyrkande och finner att 
regionfullmäktige beslutar avslår det. 

Votering 
Votering begärs och verkställs på följande sätt. Ordföranden meddelar att den som 
vill bifalla regionstyrelsens förslag röstar ja och den som vill bifalla Mats 
Gunnarssons (MP) tilläggsyrkande röstar nej. 

Omröstningsresultat 
Omröstningen genomförs med öppen omröstning med resultatet att 
regionstyrelsens förslag får 39 röster och Mats Gunnarssons (MP) tilläggsyrkande får 
18 röster, 14 stycken avstår att rösta, bilaga § 12:4. 

Reservationer 
Oscar Lundqvist (SD), Mats Gunnarsson (MP), Andreas Tranderyd (MP), Gunilla 
Fredriksson (SD), Pia Frohman (MP), Jihad Menhem (V), Margareta Carlsson (V), 
Jessica Carlqvist (V), Kenneth Lantz (V), Nadia Abdellah (V) och Jon Fredriksson 
(V) reserverar sig mot regionfullmäktiges beslut till förmån för Mats Gunnarssons 
(MP) tilläggsyrkande.
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Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 
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Beslut
Regionfullmäktige beslutar 

att   anta förvaltningens förslag till Regionalt trafikförsörjningsprogram 
för Örebro län.  



Moderaterna 

Yttrande 

Trafikförsörjningsprogram - 2021-12-08 

Bil, buss och tåg – inte motsats till varandra 

Både buss och tåg är viktiga för länets utveckling och för att resandet i länet fortsatt ska vara 

attraktivt, inte minst när det gäller studie- och arbetspendling. Vi ställer oss däremot kritiska 

till att buss och tåg är skrivet som motpol till bilen. Bilen behövs och är viktig, både för de 

som bor på landsbygden och för företagare inom flertalet branscher, även för att familjer ska 

kunna få ihop vardagspusslet. 

Alltfler bilar går över från fossila till fossilfria, politikens uppgift är inte att bestämma hur 

människor ska ta sig fram utan möjliggöra att ta sig fram på ett klimatsmart sätt under sin resa 

från punk A till punkt B. 

Pendlarparkeringar för cykel och bil 
Region Örebro län bör tillsammans med länets kommuner utöka antalet pendlarparkeringar 

för möjligheten att först resa med bil eller cykel, för att sedan åka med den allmänna 

kollektivtrafiken, ska bli så bra som möjligt. Med pendlarparkeringar för både bil och cykel 

ökar även attraktiviteten för kollektivtrafiken, det ska vara lätt och smidigt att transportera sig 

i Örebro län och även att parkera bilen i anslutning till länets tågstationer. 

En annan del som är viktig är möjligheten att transportera sin cykel på bussen och tåget finns, 

det i sig skapar ytterligare incitament att resa kollektivt. Att resa med medhavd cykel är både 

viktigt för studie- och arbetspendling men också för turister som besöker länet, det i sin tur 

stärker turismnäringen. Det bidrar dessutom till en bättre folkhälsa. 

Ökad trygghet när du reser kollektivt 

Ingen ska behöva vara rädd att gå till skolan, affären eller ensam hem från 

busshållplatsen eller perrongen på tågstationen. Regionen har ett ansvar att skapa 

trivsamma miljöer för kollektivtrafikens resenärer. Det gäller både på busshållplatser och 

tågperronger men tryggheten ska även vara en självklarhet under resan. Regionen bör 
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således införa de åtgärder som krävs för att främja en ökad trygghet för att stärka 

attraktiviteten och kundernas nöjdhet av resan. Exempel på åtgärder kan vara att klotter 

och skadegörelser snabbt åtgärdas för att förhindra ytterligare förstörelse, men också 

kameror, trygghetsvakter och upplysta hållplatser. Trygghet är en av våra viktigaste 

jämställdhetsfrågor. 

Arbeta när du reser 

För att stärka attraktiviteten att resa kollektivt bör det finnas tillgång till internet, 

laddmöjligheter för teknisk utrustning och att resenärer sitter bekvämt under längre resor 

med tåg och buss. Det möjliggör att fler kan arbeta- och studera samtidigt som de reser 

vilket skapar ytterligare incitament att resa med kollektivtrafik, och bör således ge en 

ökad kundnöjdhet. 

Urbanisering 

Urbaniseringstrenden är mer komplex idag än tidigare och har framförallt ett annat mönster. 

Städer växer mer än landsbygden minskar enligt boverket, räknat i absoluta tal minskar inte 

längre landsbygdsbefolkningen totalt sett i Sverige. Pandemin har bidragit till en ökad 

digitalisering vilket också möjliggör att fler kan arbeta hemifrån och därmed inte behöva 

pendla till sina arbeten i samma utsträckning som tidigare. Landsbygden och flera av länets 

mindre kommuner har en positiv trend när det gäller nyinflyttade invånare, där stärks också 

näringslivet och byggnationerna ökar. Vill vi ha en sammanhållen region kan inte stad och 

land stå emot varandra utan bygga på möjligheter och positiva synergieffekter, då stärks även 

länets attraktionskraft.
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Särskilt yttrande – Nytt regionalt trafiförsörjningsprogram 

____________________________________________________________________________________________________________________ 
 

Sverigedemokraterna Örebro län 
Organisationsnummer: 875002–4187 
Köpmangatan 59 A, 702 23 Örebro 
E-post: orebrolan@sd.se Sid. 1  (1)

Särskilt yttrande: Samhällsbyggnadsnämnden 
Ärende: 9 
Diarienummer: 20rs12049 
Datum: 2021-12-08 

Nytt regionalt trafikförsörjningsprogram – särskilt yttrande 
Regionens styre har under mandatperioden använt tillgängliga resurser på sådant sätt, att man nu 
tvingar fram kraftiga besparingar inom kollektivtrafiken. När 70 milj kr måste sparas så är det 
regionens medborgare i länets utkanter som blir de som skall betala. 

Redan i programmets portalskrivning anges: ”det övergripande målet är att öka kollektivtrafikens 
marknadsandel av de motoriserade resorna som görs i länet. De underställda målen handlar om ökad 
nöjdhet, ökad enkelhet, minskad miljöpåverkan, prismässig konkurrenskraft samt ett grundläggande 
utbud som täcker hela länet.”  Vi konstaterar att i det förelagda förslaget uppnår man inte 
trafikförsörjningsprogrammets intentioner.  

I den regionala utvecklingsstrategin (RUS) hävdas att det är bilen som är det primära 
fortskaffningsmedlet för de som är bosatta i regionens perifera områden. Under senare tid har dock 
en helt annan verklighet vuxit fram, som skapat helt nya och orimliga förhållanden för medborgarna i 
regionens utkanter. 

När besluten om förändringar i kollektivtrafiken antogs gällde helt andra bränslepriser än idag, 
avdragen för resor till och från arbetet var inte äventyrade och de alternativa kollektiva tågen gick för 
det mesta enligt tidtabell.  

I övrigt hänvisar vi till vår egen budget där vi avsatt 20 milj kr för ett grundläggande utbud som täcker 
hela länet. 

För Sverigedemokraterna i samhällsbyggnadsnämnden: 

Bo Ammer (SD) Greger Persson (SD) 

Sida 35 av 80

Bilaga § 12:2



2022-02-15 

Vänsterpartiet 

Regionfullmäktige – Örebro län 

Särskilt yttrande 

gällande Regionalt trafikförsörjningsprogram 2022 - 2030 

För klimatets skull behöver det bli lättare, bättre och billigare att åka kollektivt. Vänsterpartiet vill satsa 

mer på kollektivtrafiken så att den är billig eller gratis och så att den fungerar bra i hela landet. 

Vänsterpartiet tycker att staten har ett ansvar för att öka resandet med kollektivtrafik.  

Vänsterpartiet har för perioden 2020 – 2022 i riksdagen föreslagit ett årligt statligt stöd till regionerna 

med 2 miljarder kronor för billigare och utbyggd kollektivtrafik. Dessutom föreslås även sammanlagt 2,5 

miljarder under samma period för ökad kollektivtrafik i gles- och landsbygd i form av till exempel 

anropsstyrd kollektivtrafik, byabussar och linjetrafik. 

Biljettpriset har betydelse för att fler ska ställa bilen och välja att åka kollektivt istället. Genom att sänka 

taxorna eller införa gratis kollektivtrafik skapas också ökade möjligheter för dem med låga inkomster att 

resa. 

Vänsterpartiet har lokalt fått igenom satsningar på gratis kollektivtrafik i flera kommuner i landet och 

har även föreslagit statligt finansierade storskaliga försök med gratis kollektivtrafik i några län. Genom 

budgetsamarbetet med regeringen under förra mandatperioden fick Vänsterpartiet igenom satsning på 

avgiftsfri kollektivtrafik för skolungdomar på sommarlovet. Satsningen togs bort av socialdemokraterna 

och miljöpartiet med stöd av liberalerna och centerpartiet i den s k januariöverenskommelsen. 

Flera saker måste göras samtidigt för att öka andelen resor med kollektivtrafik och minska bilismen i 

våra städer. Exempelvis måste stadsplanering ske så att mer utrymme ges för kollektivtrafik och 

tillgången till kollektivtrafik och turtäthet måste öka. 

En stor utmaning i det regionala trafikförsörjningsprogrammet är att leva upp till målsättningarna med 

utbyggd kollektivtrafik på landsbygden. Denna målsättning kräver verkligen stora insatser i ett läge när 

nästan all linjelagd landsbygdstrafik dragits in. Något som fått stora konsekvenser för arbetspendling 

och för gymnasieeleverna i länet. 

Nysatsningen på den anropsstyrda trafiken – Närtrafiken – är bra, men inte tillräcklig som ersättning för 

de indragna landsbygdslinjerna. Eftersom den är begränsad till vissa tider på dygnet och inte möjliggör 

arbetspendling eller skolresor för gymnasieelever, så kan den enbart betraktas som en service till vissa 

begränsade grupper. Den måste utvecklas om den ska vara ett riktigt alternativ till linjelagd 

landsbygdstrafik. 
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Efter pandemi och inför klimatomställning krävs mod att tänka i nya banor. Förtroendet för 

kollektivtrafiken måste återställas och resandet måste öka. Fler turer och lägre priser ger bättre 

kollektivtrafik. Vi kommer att återkomma till regionfullmäktige med sådana förslag. 

Vårt mål är en utbyggd, gratis kollektivtrafik som funkar för alla. Möjligheten att resa billigt och 

klimatsmart ska vara i fokus för arbetet i Örebro län. 

För Vänsterpartiets regiongrupp 

Jessica Carlqvist Kenneth Lantz 
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Voteringsrapport, bilaga § 12 

Nytt Regional trafikförsörjningsprogram för Örebro län 2022-2030 

Rösta Ja för att bifalla styrelsens förslag 

Rösta Nej för att bifalla Miljöpartiets tilläggsförslag 

Ja 39 

Nej 18 

Avstår 14 

Frånvarande 0 

Sida 38 av 80

Bilaga § 12:4



Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 13 Likvidation av bolaget Länstrafiken i Mälardalen AB
Diarienummer: 21RS9283 

Sammanfattning 
Länstrafiken Mälardalen AB (organisationsnummer 556598-4910) är till lika delar 
ägt av de tre bolagen Länstrafiken Örebro AB, Länstrafiken Sörmland AB och 
Västmanlands Lokaltrafik AB. 

Bolagets uppgift har varit att erbjuda administrativa tjänster till Länstrafikbolag, att 
biträda med planering och upphandling av trafiklösningar för kollektiv persontrafik 
både lokalt och regionalt, skolskjutsar, färdtjänst och annan förekommande trafik, 
samt att samordna sådan trafik mellan länen. Bolagets verksamhet har upphört och 
har ingen personal anställd. 

Under de senaste åren utgörs bolagets kostnader av pensionskostnader för tidigare 
anställd personal samt administrativ kostnad. Eget kapital uppgår till 207 tusen 
kronor. Bolaget har tecknat pensionsavtal med KPA. Avtalet innebär ett långsiktigt 
åtagande och en årlig kostnad. 

Befintligt pensionsavtal övertas av Region Örebro län och gäller till den dag då sista 
pensionsutbetalningen från försäkringen skett. Framtida pensionskostnader kopplat 
till pensionsavtalet ska även fortsättningsvis i lika delar betalas av respektive ägare. 

Bolaget bedriver ingen verksamhet men medför ändå en administrativ kostnad för 
ägarna. Mot bakgrund av detta finns skäl att likvidera bolaget. 

Beslut om likvidation tas på bolagsstämman och ska baseras på detta förslag: 

• motivet till likvidation är att bolagets verksamhet har upphört. Alternativet till
likvidation är att bolaget inte likvideras vilket innebär en fortsatt årlig administrativ
kostnad för ägarna,
• likvidationen föreslås gälla från maj 2022,
• beräknade tidpunkten för skiftet är november 2022,
• skiftesbeloppets storlek beräknas till cirka 79 000 kronor. Skiftesbeloppet ska
fördelas lika mellan ägarna,
• till likvidator föreslås Clas Rosdahl (advokat, advokatbyrå Lindahl).

Företrädare för Region Örebro län vid den extra bolagsstämman i Länstrafiken 
Mälardalen AB föreslås rösta i linje med redovisat förslag till beslut om likvidation. 

Beslut om likvidation ska även fattas i ägarbolagens styrelser. 
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Beslutsunderlag 
 FöredragningsPM regionfullmäktige 2022-02-15, likvidation av bolaget

Länstrafiken i Mälardalen AB
 Årsredovisning 2020 Länstrafiken Mälardalen AB

Beslut 
Regionfullmäktige beslutar 

att   Länstrafiken Mälardalen AB ska likvideras enligt föreslagen plan, 

att   Region Örebro län, Region Västmanland och Region Sörmland delar på 
kostnader för likvidation, 

att   värdet i bolaget efter likvidation fördelas lika mellan Region Örebro län, Region 
Västmanland och Region Sörmland, 

att   Region Örebro län övertar bolagets befintliga pensionsavtal med KPA, 

att   Region Örebro län, Region Västmanland och Region Sörmland i lika delar står 
för framtida kostnader till följd av pensionsavtalet med KPA, 

att   företrädare för Region Örebro län vid bolagsstämman i Länstrafiken Mälardalen 
AB uppdras rösta i linje med redovisat förslag till beslut om likvidation samt 

att   beslutet gäller under förutsättning att Region Sörmland och Region Västmanland 
fattar likalydande beslut. 

Skickas till 
Region Sörmland 
Region Västmanland 
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§ 14 Försäljning av fastigheten Grillgården 3, Örebro
Diarienummer: 21RS11875 

Sammanfattning 
Region Örebro läns helägda dotterbolag Länsgården Fastigheter AB har av 
regionfullmäktige getts i uppdrag att avyttra fastigheter som inte ingår i vård- och 
omsorgsuppdraget i syfte att öka fokuseringen på grunduppdraget samt att frigöra 
kapital för kommande investeringar. 

Länsgården Fastigheter AB har fått ett bud på fastigheten Grillgården 3 som består 
av hyreslägenheter. Budet motsvarar bolagets marknadsvärdering av fastigheten. 
Fastigheten kommer att säljas genom att Länsgården Fastigheter AB bildar ett 
dotterbolag som säljer samtliga aktier till köparen. 

Beslutsunderlag 
 FöredragningsPM regionfullmäktige 2022-02-15, försäljning av fastigheten

Grillgården 3, Örebro
 Yrkande från Vänsterpartiet i regionstyrelsen, försäljning av fastigheten

Grillgården 3, Örebro

Jäv 
Bo Ammer (SD) och Sebastian Cehlin (M) anmäler jäv och deltar varken i 
handläggningen eller i beslutet. 

Yrkanden 
Andreas Svahn (S), Behcet Barsom (KD) och Torbjörn Ahlin (C) yrkar bifall till 
regionstyrelsens förslag. 

Jihad Menhem (V) yrkar avslag på regionstyrelsens förslag. 

Patrik Nyström (SD) yttrar sig. 

Bo Rudolfsson (KD) yttrar sig. 

Propositionsordning 
Ordföranden ställer de båda förslagen mot varandra och finner att regionfullmäktige 
beslutar i enlighet med regionstyrelsens förslag. 

Votering 
Votering begärs och verkställs på följande sätt. Ordföranden meddelar att den som 
vill bifalla regionstyrelsens förslag röstar ja och den som vill bifalla Jihad Menhems 
(V) avslagsyrkande röstar nej.
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Omröstningsresultat 
Omröstningen genomförs med öppen omröstning med resultatet att 
regionstyrelsens förslag får 61 röster och Jihad Menhems (V) avslagsyrkande får 
6 röster, bilaga § 14. 

Reservationer 
Jihad Menhem (V), Margareta Carlsson (V), Nadia Abdella (V), Jessica Carlqvist 
(V), Kenneth Lantz (V) och Jon Fredriksson (V) reserverar sig mot 
regionfullmäktiges beslut till förmån för Jihad Menhems (V) avslagsyrkande. 

Beslut 
Regionfullmäktige beslutar godkänna 

att   Länsgården Fastigheter AB säljer fastigheten Grillgården 3 samt 

att   Länsgården Fastigheter AB som ett led i försäljningen överför fastigheten 
Grillgården 3 till ett nytt dotterbolag. 

Skickas till 
Länsgården Fastigheter AB 
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Voteringsrapport, bilaga § 14 

Försäljning av fastigheten Grillgården 3, Örebro 

Rösta Ja för att bifalla styrelsens förslag 

Nej för att avslå regionstyrelsens förslag 

Ja 61 

Nej 6 

Frånvarande 4 
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§ 15 Program för uppföljning och insyn av verksamhet som utförs
av privata utförare på uppdrag av Region Örebro län 
Diarienummer: 21RS11375 

Sammanfattning 
Region Örebro län har ett ansvar gentemot invånarna för verksamheter som 
överlämnas till privata utförare. 

För att förbättra uppföljningen och kontrollen har regionfullmäktige i uppdrag att för 
varje mandatperiod anta ett program med mål och riktlinjer för verksamhet som 
utförs av privata utförare. Syftet är att lyfta frågorna om uppföljning och kontroll till 
en politisk, strategisk nivå för att där lägga fast grundkrav och omfattning, former för 
uppföljning och ansvar samt krav på återkoppling till patienter och allmänhet. 
Nuvarande program antogs 2016. Föreligger reviderat program. 

Beslutsunderlag 
 FöredragningsPM regionfullmäktige 2022-02-15, program för uppföljning och

insyn av verksamhet som utförs av privata utförare på uppdrag av Region Örebro
län

 Program för uppföljning och insyn av verksamhet som utförs av privata utförare
på uppdrag av Region Örebro län

Yrkanden 
Andreas Svahn (S) och Gunilla Fredriksson (SD) yrkar bifall till regionstyrelsens 
förslag. 

Beslut 
Regionfullmäktige beslutar 

att   godkänna program för uppföljning och insyn av verksamhet som utförs av 
privata utförare på uppdrag av Region Örebro län, i enlighet med bilaga. 
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§ 16 Upplösning av stiftelsen Erik Rosenbergs naturvårdsfond
Diarienummer: 22RS245 

Sammanfattning 
Region Örebro län är en av stiftarna till Stiftelsen Erik Rosenbergs naturvårdsfond. 
Stiftelsen delar ut naturvårdspris – Erik Rosenbergpriset - till personer som utfört 
särskilt förtjänstfullt arbete till fromma för naturvården i Sverige. 

Stiftelsens styrelse har nu tillskrivit stiftarna med önskan om att de tillstyrker en 
upplösning av Stiftelsen, att återstående medel överförs till Närkes ornitologiska 
förening samt att föreningen blir ny huvudman för Erik Rosenbergpriset. Stiftelsens 
styrelse anser att detta förfarande är det bästa alternativet för att långsiktiga säkra 
möjligheterna till utdelande av naturvårdspris. Närkes ornitologiska förening har 
förklarat sig villig att bli ny huvudman för priset. 

Beslutsunderlag 
 FöredragningsPM regionfullmäktige 2022-02-15, upplösning av stiftelsen Erik

Rosenbergs naturvårdsfond
 Begäran om godkännande av upplösning av stiftelsen Erik Rosenbergs

Naturvårdsfond

Yrkanden 
Irén Lejegren (S) och Willhelm Sundman (L) yrkar bifall till regionstyrelsens 
förslag. 

Beslut 
Regionfullmäktige beslutar 

att  godkänna upplösning av Stiftelsen Erik Rosenbergs naturvårdsfond, 

att   återstående medel i Stiftelsen därefter överförs till Närkes ornitologiska förening 
samt 

att   föreningen blir ny huvudman för utdelningen av Erik Rosenbergpriset. 

Skickas till 
Stiftelsen Erik Rosenbergs naturvårdsfond 
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§ 17 Redovisning av besvarade medborgarförslag

Sammanfattning 
Enligt kommunallagen får fullmäktige i vissa fall överlåta till styrelse eller nämnd att 
besluta i ett ärende som har väckts genom medborgarförslag. Fullmäktige ska i dessa 
fall informeras om de beslut som fattats av styrelsen eller nämnden med anledning av 
förslagen. 

Besvarade medborgarförslag i hälso- och sjukvårdsnämnd: 
- Kommunens läkare, sjuksköterskor och arbetsterapeuter alla ska vara anställda
inom landstinget, 21RS3080

- Inköp av bröstpump till akutmottagningen vid Karlskoga lasarett, 21RS4982

- Återöppna primärjour för kirurgi, ortopedi och urologi 21:00-07:30 på Lindesbergs
lasarett, 21RS5471

Beslut 
Regionfullmäktige beslutar 

att   godkänna redovisningen. 
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§ 18 Besvarande av motion från Elin Jensen (SD), Patrik Nyström
(SD), Bo Ammer (SD) och Oscar Lundqvist (SD) om att utreda 
en förbedömningsmottagning till akutmottagningarna 
Diarienummer: 21RS889 

Sammanfattning 
Elin Jensen (SD), Patrik Nyström (SD), Bo Ammer (SD) och Oscar Lundqvist (SD) 
har lämnat in en motion om att regionen ska utreda möjligheterna att införa 
förbedömning/triagering i anslutning till akutmottagningarna. Vid samtliga ingångar 
till akutmottagningarna sker en förbedömning av olika instanser. Region Örebro län 
är även på gång med att införa ett digitalt stöd för symptombedömning och 
hänvisning, vilket kommer att kunna hjälpa patienter till rätt vårdnivå direkt och 
effektivisera användningen av vårdens resurser. 

Beslutsunderlag 
 FöredragningsPM regionfullmäktige 2022-02-15, besvarande av motion från

Elin Jensen (SD) om utredning av möjligheten till förbedömningsmottagning i
anslutning till akutmottagningarna

 Svar på motion om att utreda möjlighet till förbedömningsmottagning till
akutmottagningarna

 Motion - Utred möjligheten till förbedömningsmottagning i anslutning till
akutmottagningarna

Yrkanden 
Karin Sundin (S) yrkar bifall till regionstyrelsens förslag. 

Elin Jensen (SD), Patrik Nyström (SD), Oscar Lundqvist (SD), Daniel Spiik (SD) 
och Bo Ammer (SD) yrkar bifall till motionen. 

Carina Dahl (S) yttrar sig. 

Propositionsordning 
Ordföranden ställer de båda förslag mot varandra och finner att regionfullmäktige 
beslutar i enlighet med regionstyrelsens förslag. 

Votering 
Votering begärs och verkställs på följande sätt. Ordföranden meddelar att den som 
vill bifalla regionstyrelsens förslag röstar ja och den som vill bifalla motionen förslag 
röstar nej. 
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Omröstningsresultat 
Omröstningen genomförs med öppen omröstning med resultatet att regionstyrelsens 
förslag får 59 röster och motionen får 9 röster, bilaga § 18. 

Reservationer 
Elin Jensen (SD), Bo Ammer (SD), Greger Persson (SD), Oscar Lindqvist (SD), 
Daniel Spiik (SD), Patrik Nyström (SD), Habib Brini (SD), Gunilla Fredriksson (SD) 
till förmån för motionen. 

Beslut 
Regionfullmäktige beslutar 

att   motionen ska vara besvarad. 
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Voteringsrapport, bilaga § 18 

Besvarande av motion från Elin Jensen (SD), Patrik Nyström (SD), Bo Ammer (SD), och Oscar 
Lundqvist (SD) om att utreda en förbedömningsmottagning till akutmottagningarna 

Rösta Ja för att bifalla styrelsens förslag 

Rösta Nej för bifall till motionen 

Ja 59 

Nej 9 

Frånvarande 3 
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2022-02-15 

§ 19 Besvarande av motion från Willhelm Sundman (L) om att
införa en psykiatriambulans i Region Örebro län 
Diarienummer: 21RS2183 

Sammanfattning 
En motion har inkommit från Willhelm Sundman (L) till Region Örebro län om 
behovet av att inrätta en verksamhet i form av en psykiatriambulans. 

I förslag till svar återges den satsning som Region Örebro län har valt att göra på ett 
team, en mobil resurs för suicidprevention, som arbetar på flera olika sätt. Med 
förebyggande insatser, med patienter, kartläggning av behovet av en akutresurs samt 
det pågående arbetet med att ta fram en struktur för ett anhörigstöd. Genom en bred 
samverkan med de verksamheter som arbetar med akuta insatser, som polis- 
ambulans och brandkårspersonal, säkras bemötandet gentemot de personer som lider 
av akut psykisk ohälsa. 

Inom Region Örebro län skulle en psykiatriambulans inte ha tillräcklig beläggning 
för att vara kostnadseffektiv. 

Förslag till beslut är att motionen anses besvarad. 

Beslutsunderlag 
 FöredragningsPM regionfullmäktige 2022-02-15, besvarande av motion från

Willhelm Sundman (L) om att införa en psykiatriambulans i Region Örebro län
 Svar på motion om att införa en psykiatriambulans i Region Örebro län
 Motion från Willhelm Sundman (L) om att införa en psykiatriambulans i Region

Örebro län

Yrkanden 
Karin Sundin (S) och Malin Silén (KD) yrkar bifall till regionstyrelsens förslag. 

Willhelm Sundman (L), Jihad Menhem (V), Ulrika Björklund (M), Lennart Carlsson 
(M) och Pia Frohman (MP) yrkar bifall till motionen.

Carina Dahl (S) yttrar sig. 

Propositionsordning 
Ordföranden ställer de båda förslagen mot varandra och finner att regionfullmäktige 
beslutar i enlighet med regionstyrelsens förslag. 

Sida 50 av 80



Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

Votering 
Votering begärs och verkställs på följande sätt. Ordföranden meddelar att den som 
vill bifalla regionstyrelsens förslag röstar ja och den som vill bifalla motionen röstar 
nej. 

Omröstningsresultat 
Omröstningen genomförs med öppen omröstning med resultatet att 
regionstyrelsens förslag får 47 röster och motionen får 22 röster, bilaga § 19. 

Reservationer 
Margareta Carlsson (V), Willhelm Sundman (L), Jon Fredriksson (V), Jessica 
Carlqvist (V), Sebastian Cehlin (M), Anna Nordqvist (M), Birgitta Malmberg (L), 
Ulrika Björklund (M), Oskar Svärd (M) och Mats Einestam (L) reserverar sig mot 
regionfullmäktiges beslut till förmån för motionen. 

Beslut 
Regionfullmäktige beslutar 

att  motionen anses besvarad. 
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Voteringsrapport, bilaga § 19 

Besvarande av motion från Willhelm Sundman om att införa en psykiatriambulans i Region 
Örebro län 

Rösta Ja för att bifalla styrelsens förslag 

Rösta Nej för bifall till motionen 

Ja 47 

Nej 22 

Frånvarande 2 
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§ 20 Besvarande av motion från Willhelm Sundman (L) om att
Region Örebro län ska stärka EU-samarbeten i länet 
Diarienummer: 21RS4632 

Sammanfattning 
Wilhelm Sundman (L) har inkommit med en motion. I motionen föreslås att Region 
Örebro län ska utreda förutsättningarna att stärka stödet till länets aktörer gällande 
samarbeten kopplat till Europeiska unionens fonder och program. 

I förslaget till svar presenteras Region Örebro läns arbete med EU-samarbetet. 

Beslutsunderlag 
 FöredragningsPM regionfullmäktige 2022-02-15, besvarande av motion från

Willhelm Sundman (L) om att Region Örebro län ska stärka EU-samarbeten i
länet

 Förslag till svar på motion om att stärka Region Örebro läns EU-samarbeten i
länet

 Bilaga till svar på motion om att stärka Region Örebro läns EU-samarbeten i
länet

 Motion från Willhelm Sundman (L) - Region Örebro län ska stärka EU-
samarbeten i länet

Yrkanden 
Irén Lejegren (S), Daniel Spiik (SD) och Mats Gunnarsson (MP) yrkar bifall till 
motionen. 

Willhelm Sundman (L) yttrar sig. 

Beslut 
Regionfullmäktige beslutar 

att   bifalla motionen. 
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§ 21 Besvarande av interpellation från Willhelm Sundman (L) om
att psykisk ohälsa hos unga kan bli nästa pandemi 
Diarienummer: 21RS3348 

Karin Sundin (S) besvarar en interpellation från Willhelm Sundman (L) om att 
psykisk ohälsa hos unga kan bli nästa pandemi, bilaga § 21. 

Härefter yttrar sig Willhelm Sundman (L), Carina Dahl (S) och Lennart Carlsson 
(M). 

Sida 54 av 80



1 (2) 

 www.regionorebrolan.se 

Postadress 
Regionkansliet 

Region Örebro län 
Box 1613, 701 16 Örebro 

E-post: regionen@regionorebrolan.se

Sammanträdesdatum Beteckning 
2021-04-14 Dnr: 21RS3348 

Willhelm Sundman (L) 

Svar på interpellation från Willhelm Sundman (L) om att 
psykisk ohälsa hos unga kan bli nästa pandemi 

Willhelm Sundman (L) skriver i en interpellation om att psykisk ohälsa hos unga kan 
bli nästa pandemi och ställer två frågor:  

1. Vilka åtgärder tänker du genomföra så att ungdomar inte drabbas av bestående
psykisk ohälsa på grund av pandemin?
2. Hur ser du på att öka samarbetet med universitetet och psykologstudenter för att
erbjuda stödsamtal till samtliga unga i länet under pandemin?

Jag vill med anledning av frågorna lämna följande svar: 

Den pågående pandemin påverkar den psykiska hälsan hos våra unga. Det visar sig 
bland annat i att de unga som söker hjälp hos Region Örebro län i många fall mår 
sämre än innan pandemin. Däremot finns det totalt sett ingen tydlig bild av att fler 
skulle behöva hjälp. 

Inför 2021 gjorde regionfullmäktige en satsning med 15 miljoner på att göra det 
lättare att få hjälp mot psykisk ohälsa. Primärvården och barn- och ungdoms-
psykiatrin arbetar nu tillsammans för att med hjälp av detta extra budgetanslag 
förstärka första linjens psykiatri och bygga upp en gemensam ingång – ”En väg in”. 

Region Örebro län har under lång tid samarbetat med psykologutbildningen vid 
Örebro universitet. Psykiatrin tar emot psykologstudenter som under sin praktik med 
stöd av handledare får träffa patienter. Dessutom hänvisar Psykiatrin vidare patienter 
med lindrigare tillstånd till en särskild mottagning som drivs av studenter.  

Alla unga i länet har möjlighet att söka hjälp hos Region Örebro län. Genom att 
förbättra tillgängligheten och göra det enklare att få kontakt genom ”En väg in” gör vi 
det enklare att få hjälp för den som behöver. Något ytterligare samarbete med 
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www.regionorebrolan.se

psykologstudenterna vid Örebro universitet är därför inte aktuellt. 

Härmed anser jag att interpellation är besvarad. 

Karin Sundin (S) 
Ordförande Hälso- och sjukvårdsnämnden 
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§ 22 Besvarande av interpellation från Monika Aune (MP) om
rasism inom hälso- och sjukvården 
Diarienummer: 21RS4358 

Beslut 
Regionfullmäktige beslutar 

att   bordlägga ärendet. 
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§ 23 Besvarande av interpellation från Oskar Svärd (M) om
klimatanpassningsplan 
Diarienummer: 21RS8636 

Andreas Svahn (S) besvarar en interpellation från Oskar Svärd (M) om 
klimatanpassningsplan, bilaga § 23. 

Härefter yttrar sig Oskar Svärd (M) och Mats Gunnarsson (MP). 
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Sammanträdesdatum Beteckning 
2021-10-05 Dnr: 21RS8636 

Oskar Svärd (M) 

 www.regionorebrolan.se 

Postadress 
Regionkansliet 

Region Örebro län 
Box 1613, 701 16 Örebro 

E-post: regionen@regionorebrolan.se

Svar på interpellation från Oskar Svärd (M) om 
klimatanpassningsplan 

Oskar Svärd (M) ställer i en interpellation till mig följande frågor: 
- Har Region Örebro län en uppdaterad klimatanpassningsplan?
- På vilka sätt arbetar Region Örebro län med

klimatanpassningsåtgärder?
- Vilka förbättringsområden finns när det gäller

klimatanpassningsåtgärder för att på så sätt säkra de viktiga
verksamheter Region Örebro län bedriver?

- Med vilka aktörer samverkar Region Örebro län i
klimatanpassningsarbetet?

Med anledning av interpellationen vill jag framföra följande: 
Det är viktigt att Region Örebro län arbetar förebyggande med lämpliga 
anpassningar till de nya förutsättningar som klimatförändringarna förväntas 
medföra för verksamheten. Jag anser dock, i likhet med vad regionfullmäktige 
svarade på en liknande motion nyligen, att framtagandet av en 
klimatanpassningsplan skulle vara en opåkallad arbetsinsats då en stor del av 
materialet som skulle ingå i en sådan plan redan tas fram i andra sammanhang, 
till exempel genom den regional risk- och sårbarhetsanalys som görs i början 
av varje mandatperiod, och det därefter följande kontinuitetshanterings-
planeringen. 

Jag anser att arbetet med klimatanpassning måste integreras i den ordinarie 
verksamheten, det vill säga i de planer och arbetsprocesser som redan finns 
etablerade. För att detta ska fungera tillfredsställande kan dock den 
övergripande styrningen för klimatanpassning behöva samlas i ett 
sammanhang där olika aktörers ansvar och roller i relation till 
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klimatanpassningsarbetet tydliggörs. Jag anser att detta bör genomföras genom 
att övergripande mål för klimatanpassning infogas program för hållbar 
utveckling när detta revideras. Ett mål bör då vara att klimatanpassning ska 
finnas med i alla relevanta styrdokument inom region Örebro län. 
En stor del av arbetet med klimatanpassning görs effektivast i olika regionala 
och nationella samarbeten, till exempel arbetet med att säkra varu- och 
materialflöden och arbetet med att ta fram kunskaps- och informationsmaterial 
om de olika effekter som det förändrade klimatet har på vår hälsa. 
Vi arbetar kontinuerligt i de olika verksamheterna med att säkerställa 
redundans så att viktig verksamhet kan fungera även under olika former av 
påfrestningar, självfallet inkluderande de allvarliga påfrestningar som 
klimatförändringarna kommer att medföra. Genom arbetet med Energi- och 
klimatrådgivning tillsammans med kommunerna, arbetar vi också med dessa 
frågor. Det finns även flera andra arenor som Region Örebro län verkar på, 
inte minst tillsammans med länsstyrelsen och med näringslivet för att minska 
klimatpåverkan i vårt län.  

Jag anser härmed ha besvarat interpellationen. 

Andreas Svahn 
Ordförande i regionstyrelsen 
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Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 24 Besvarande av interpellation från Sebastian Cehlin (M) om
hot och våld mot vårdens medarbetare 
Diarienummer: 21RS9159 

Andreas Svahn (S) besvarar en interpellation från Sebastian Cehlin (M) om hot och 
våld mot vårdens medarbetare, bilaga § 24. 

Härefter yttrar sig Sebastian Cehlin (M). 
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Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 25 Besvarande av interpellation från Fredrik Askhem (L) om
cykelparkeringar vid busshållplatser 
Diarienummer: 21RS9269 

Beslut 
Regionfullmäktige beslutar 

att   bordlägga ärendet. 
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Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 26 Besvarande av interpellation från Mats Gunnarsson (MP) om
det är rimligt att ta bort bussförbindelsen vid Mariebergs 
köpcentrum 
Diarienummer: 21RS11608 

Nina Höijer (S) besvarar en interpellation från Mats Gunnarsson (MP) om det är 
rimligt att ta bort bussförbindelsen vid Mariebergs köpcentrum, bilaga § 26. 

Härefter yttrar sig Mats Gunnarsson (MP), Oscar Lundqvist (SD), Greger Persson 
(SD) och Oskar Svärd (M). 
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Sammanträdesdatum Beteckning 
2022-02-15 Dnr: 21RS11608 

Mats Gunnarsson (MP) 

 www.regionorebrolan.se 

Postadress 
Regionkansliet 

Region Örebro län 
Box 1613, 701 16 Örebro 

E-post: regionen@regionorebrolan.se

Svar på interpellation från Mats Gunnarsson (MP) om 
borttagande av trafik till Mariebergsköpcentrum 

Mats Gunnarson (MP) har inkommit med en interpellation med anledning av 
de neddragningar i kollektivtrafiken som bland annat nu påverkar Marieberg 
köpcenter och trafiken mellan Örebro och Kumla. Han ställer frågor till 
samhällsbyggnadsnämndens ordförande om länstrafikens förmåga att 
attrahera: 

 De som har Marieberg som sin arbetsplats och bor i Kumla med
omnejd.

 De som vill besöka Marieberg och kommer söderifrån där hållplatser
flyttas bort.

 Potentiella kollektivtrafikresenärer mellan Kumla – Örebro som hört
talas om inställda tåg men har sett bussarna som en bra livlina.

 Boende i norra delarna av Kumla (som växer befolkningsmässigt) och
nu får försämrat utbud.

I den av samhällsbyggnadsnämnden antagna planen ”Budget i Balans 2.0” 
identifierades fyra trafikslag för att vägleda vilken trafik som skulle reduceras 
för att uppnå besparingskraven i samtliga kollektivtrafikstråk. Trafikslagen var 
servicelinjer, linjer med lågt resande, skolskjutslinjer samt parallellgående 
trafik.  
I trafikutredningen av den södra länsdelen framgick det att Linje 701, som 
gick parallellt med tåget, hade ett koncentrerat resande mellan Örebro C/S och 
Kumla RC. Mellan Kumla och Örebro går det tågtrafik med halvtimmestrafik 
under högtrafik och timmestrafik som basutbud. Därmed gjordes bedömning 
att kunna reducerar L 701 turutbud, och att tågen kvarstår som Kumlaborna 
kollektivtrafikslag till och från Örebro. Linjen 701 fick en ny körsträckning 
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och angör idag Aspholmen och Gustavsvikområdet istället för att åka via södra 
infarten. Genom att göra denna förändring når linjen nya arbetsplatser och får 
en mer yttäckande körväg i Örebro och når ut till nya arbetsmarknader. För att 
väga upp för den nya körvägen angörs inte längre Marieberg galleria, detta 
betyder dock inte att pendlingsmöjligheten till Marieberg är borttagen. 
Hållplats Marieberg handelscentrum angörs fortfarande. Från hållplatsen är det 
cirka 500 meter till den södra entrén på gallerian. Det finns fortfarande goda 
möjligheter att arbetspendla till och från Marieberg. Att angöra samtliga 
hållplatser och arbetsplatser i Mariebergsområdet bedömdes riskera 
attraktiviteten på L701 med en ökad körtid. I takt med att Mariebergs galleria 
och dess kringliggande verksamheter fortsätter växa kommer även arbets- och 
servicependlandet växa.  

L702 mellan Kumla och Örebro togs bort i december 2021. En analys av linjen 
visade att resandekopplingen mellan Kumla och Pilängen saknades. Grupper 
av resenärer använde istället linjen för att resa mellan Örebro och Pilängen, 
eller mellan Kumla och Örebro. De hållplatser som tagits bort i Kumla tätort är 
enbart på linje 702 och påverkar inte resandet mellan Kumla och Marieberg. 
Vad som dock har hänt som en konsekvens av trafikneddragningen är att 
Kumla tätort har fått en sämre yttäckning med kollektivtrafik. Detta får ingen 
direkt konsekvens på pendlandet och attraktionskraften för L701 och 
Mariebergs galleria då trafiken aldrig angjort de utpekade områdena. Vidare så 
tillkom även L711 Kumla Industrivarv som kör 6 turer om dagen runt industri-
området vid Vissbergagatan. Linjen är upplagd för arbetspendling till industri-
området samt för vidareresor vid Kumla resecentrum. Trots de hållplatser som 
plockats bort i södra delarna av Kumla går det att argumentera för att det 
fortfarande finns goda resandealternativ för många resenärer boende/arbetande 
i södra Kumla.  

Mellan Kumla och Örebro är det i huvudsak Tåg i Bergslagen som trafikerar 
sträckan. Den kombinerade regionala tågtrafiken går under peak – trafik med 
kvartstrafik, vilket förser resenärer i Kumla tätort goda resmöjligheter till och 
från Örebro. Sedan Tåg i Bergslagen börjat trafikera Örebro län har 
avgångarna haft en avgångspunktlighet ungefär 92 procent och en regularitet 
på strax över 90 procent. Tågtrafiken i Örebro län är under dessa 
förutsättningar väl fungerande, dock är viktigt att bemöta oroade kunder vid 
händelsen av inställelse av tågavgångar. I nutid har tågtrafiken drabbats hårt av 
pandemin. Merparten av de avgångar som ställts in sedan i november -21, 
fram tills idag beror på operatören SJ:s haveri av sitt nya planeringssystem 
samt sjukskrivningar. Lyckligtvis går utvecklingen i rätt riktning och när 
pandemin avtar väntas även antalet inställda turer minska. Det är också viktigt 
att påpeka att som delägare av tågbolaget Tåg i Bergslagen ställer vi krav på 
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att den trafik SJ kör åt bolaget håller våra mål och inriktningar. Inställda 
avgångar inom tågtrafiken är dessvärre omöjligt att undvika, inte minst under 
dessa omständigheter. Därmed är det oerhört viktigt att vi som kollektivtrafik-
myndighet kan förse tågresenärer med en väl fungerade ersättningstrafik vid 
inställelser av tågavgångar. SJ som tidigare haft problem med dess ersättnings-
trafik i dessa stråk men har under senare tid förbättrat sin effektivitet och med 
de krav vi ställer på vår trafik kommer de fortsätta att förbättras. Detta innebär 
också att den linjelagda busstrafiken mellan Kumla och Örebro inte ska 
användas som ersättningstrafik för inställda tåg. Att resa med tåg ska vara den 
smidigaste resan för de allra flesta resenärer. Den kvarvarande busstrafiken 
ska användas för att komplettera dit tågtrafiken inte når.  

Vidare så är samhällsbyggnadsnämnden medvetna om den befolkningsökning 
Kumla kommun har och de planerade planprogrammen för de norra delarna av 
Kumla. Länstrafiken planerar idag trafiken efter potentiella nya resenärer och 
bevakar den fortsatta etableringen i Kumla. Men det är viktigt att försöka 
matcha utbudet av kollektivtrafik med den efterfrågan som finns idag. Boende 
i de norra delarna av Kumla har idag tillgång till goda pendlingsmöjligheter 
med L701 som har en avgång varje halvtimme in mot Örebro. Detta bedömer 
vi vara ett rimligt utbud utifrån nuvarande resande och etablering i Kumla och 
som går i linje med vårat förslag till Trafikförsörjningsprogram. Men genom 
att hänvisa fler resenärer till tågtrafiken kan vi generera en kollektivtrafik som 
är bättre anpassad efter det faktiska behovet. Som tidigare nämnts kan då 
busstrafiken i första hand användas av resenärer som ska till och från 
mellanmarknaden, medans den stora massan använder tågtrafiken som sitt 
förstahandsval.   

Jag anser mig härmed har besvarat interpellationen 

Nina Höijer 
Regionråd och ordförande samhällsbyggnadsnämnd 
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Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 27 Besvarande av interpellation från Anna Nordqvist (M) om
redovisning av statliga medel för förlossningsvården 
Diarienummer: 22RS1318 

Karin Sundin (S) besvarar en interpellation från Anna Nordqvist (M) om redovisning 
av statliga medel för förlossningsvården, bilaga § 27. 

Härefter yttrar sig Anna Nordqvist (M), Patrik Nyström (SD), och Martin Hårsmar 
(M). 
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Sammanträdesdatum Beteckning 
2022-02-15 Dnr: 22RS1318 

Anna Nordqvist (M) 

 www.regionorebrolan.se 

Postadress 
Regionkansliet 

Region Örebro län 
Box 1613, 701 16 Örebro 

E-post: regionen@regionorebrolan.se

Svar på interpellationen ”Redovisning av statliga medel 
för förlossningsvården” 

Anna Nordqvist (M) har i en interpellation ställt tre frågor om statliga medel 
för förlossningsvården: 
• Vilka satsningar har gjorts och kommer att göras för att öka antalet
vårdplatser och förbättra tillgängligheten för länets födande kvinnor?
• Vilka satsningar har gjorts under denna mandatperiod för att förbättra
arbetsmiljön, stärka kompetensförsörjningen och öka personaltätheten på
länets två förlossningsavdelningar?
• Hur mycket av dessa statliga medel har använts till att prioritera
verkställandet av Regionfullmäktiges beslut att återöppna förlossningen i
Karlskoga?

Jag vill med anledning av interpellationen lämna följande svar: 

Regeringen och landets regioner, via organisationen SKR (Sveriges Regioner 
och Kommuner), har under flera år slutit överenskommelser kring 
kvinnosjukvården. Det extra statsbidrag som regionerna får tack vare 
överenskommelsen ska användas till att utveckla vården. 

Från att inledningsvis haft en tydlig inriktning på förlossningsvården har 
innehållit breddats genom åren, och omfattar nu kvinnors hälsa i ett bredare 
perspektiv. Till exempel ingår även utveckling av Ungdomsmottagningar i den 
nuvarande överenskommelsen. Regionerna får själva välja vilka behov som är 
viktigast att använda pengarna till, inom hela det område som överens-
kommelsen omfattar. 

När det gäller tillgängligheten inom förlossningsvården i Örebro län, så är den 
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för närvarande god. Verksamheten har till och med ofta möjlighet att ta emot 
födande kvinnor från andra regioner när de söker sig hit på grund av brist på 
neonatalvårdplatser i hemregionen. 

När det gäller kompetensförsörjningen finns betydligt större utmaningar. Det 
råder stor brist på såväl barnmorskor som läkare med specialistkompetens 
inom kvinnosjukvården i hela Sverige. I vårt län ges därför utbildningsbidrag 
till 12 barnmorskestudenter.  

Den statliga satsningen används också på flera sätt för att förbättra arbets-
miljön genom att öka personaltätheten. Förlossningen har börjat arbeta med 
parvård där barnmorska och undersköterska arbetar tillsammans. För detta har 
17 undersköterskor anställts med hjälp av statsbidraget. På förlossningen har 
dessutom bemanningen på vissa arbetspass ökat med ytterligare barnmorska 
för att möta behovet. Fler medicinska vårdadministratörer har anställts för att 
administrativa arbetsuppgifter i större utsträckning ska utföras av administrativ 
personal och inte av vårdpersonal. 

När det gäller arbetet för att åter öppna förlossningen i Karlskoga gör dock 
inte det extra statsbidraget någon skillnad. Här är det tillräckligt många 
specialistutbildade personer med rätt kompetens som saknas. Arbetet för att 
förbättra situationen fortsätter i enlighet med den plan som hälso- och 
sjukvårdsnämnden har godkänt. 

Jag anser mig härmed ha besvarat interpellationen. 

Karin Sundin (S) 
Ordförande i hälso- och sjukvårdsnämnden 
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Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 28 Besvarande av interpellation från Sebastian Cehlin (M) om
regionens digitala vård-app 
Diarienummer: 22RS1320 

Andreas Svahn (S) besvarar en interpellation från Sebastian Cehlin (M) om 
regionens digitala vård-app, bilaga § 28. 

Härefter yttrar sig Sebastian Cehlin (M). 
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Sammanträdesdatum Beteckning 
2022-02-5 Dnr: 22RS1320 

Sebastian Cehlin (M) 

 www.regionorebrolan.se 

Postadress 
Regionkansliet 

Region Örebro län 
Box 1613, 701 16 Örebro 

E-post: regionen@regionorebrolan.se

Svar på interpellation angående regionens digitala vård-
app 

Sebastian Cehlin (M) har ställt följande frågor angående regionens digitala 
vård app: 

- Hur ser du på kostnadsökningen för den köpta digitala vården under de
senaste två åren?

- Vad var syftet med att utveckla Regionens egen vård-app - digital
mottagning?

- Finns det någon plan för hur regionens vård-app bättre kan konkurrera med
andra vårdgivares digitala vårdtjänster?

Som interpellanten skriver har kostnaden för den digitala vården utomläns 
fortsatt öka, trots att regionen lanserat en egen digital mottagning. Dock inte 
med de siffror som nämns. Digital vård kostade totalt 22,2 miljoner kronor 
2020 och 26,4 miljoner kronor 2021 för Region Örebro län. En ökning med 19 
procent. Nämnda siffror i interpellationen var för 2019 och 2020.  
Hur kostnadsökningen skulle ha sett ut utan den egna digitala mottagningen är 
dock oklart, eftersom det varit en kraftigt stigande kostnad för samtliga 
regioner under senare år. Analys av ekonomiska konsekvenser och effekter på 
övrig verksamhet inom regionen går inte heller att göra på grund aa relativt 
små volymer än så länge.  

Den digitala mottagningen startade som ett projekt maj 2018 i syftet att 
erbjuda regionens invånare digitala vårdmöten för utvalda besvärsområden 
inom första linjens vård, för att svara upp mot invånarnas behov av snabb och 
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enkel kontakt med primärvården. Projektet avslutades mars 2021 och driften 
övertogs av Hälso- och sjukvårdsförvaltningen. Regionens vård-app/digitala 
mottagning har, trots pandemin och blygsam marknadsföring haft en positiv 
utveckling gällande antalet besök. 

Jag instämmer i att det är helt rätt att satsa på den digitala vården men att det 
samtidigt är viktigt att man satsar på rätt saker som leder till en effektivare 
vårdanvändning och i sin tur minskade kostnader. Däremot är det för tidigt att  
dra slutsatsen att regionens satsning på den digitala mottagningen inte kunnat 
visa detta ännu.  

I dagsläget är det små volymer och några få besöksorsaker dominerar. Det 
finns därför stora möjligheter att utveckla den digitala vården, att erbjuda fler 
digitala besök, utöka med fler besöksorsaker och erbjuda digitala möten för 
fler yrkeskategorier inklusive att marknadsföra denna tjänst till länets 
invånare. 

Att fortsatt satsa på den egna digitala mottagningen är viktigt för regionen, 
såväl ur ett bemannings- och arbetsmiljömässigt perspektiv som ur ett 
tillgänglighetsperspektiv för regionens invånare av kvalitativ vård på lika 
villkor. Den är också viktig för att säkerställa en effektiv vård. Regionens 
digitala mottagning behövs som motvikt till den digitala vård som söks 
utomläns. Som det fungerar i dag utgörs en stor del av de digitala besöken 
utomläns av rådgivning för lättare sjukdomsbesvär. Det är många mellan 18-
40 år som använder dessa tjänster, sannolikt också den grupp som snabbast 
förväntas ta till sig ny teknik. Att tjänsterna i flera fall är tillgängliga dygnet 
runt 7 dagar i veckan innebär att tröskeln att söka vård är låg. Lättillgängliga 
digitala mottagningar utan större insyn och styrning öppnar upp för ökad 
konsumtion av lättare sjukdomsbesvär och ökad förskrivning av läkemedel. 
Även kontinuiteten och informationsöverföringen i vården riskerar att 
försämras. Inom regionens egna digitala mottagning har man däremot tillgång 
till alla journaler och läkemedelslistor inom länet. Medborgare inom länet som 
vänder sig till regionens digitala mottagning har även närhet till vårdgivaren 
vid behov av fysiskt besök, kontinuiteten i vården underlättas. Detta borgar för 
en mer patientsäker vård. 

Det finns dock som nämnt stora möjligheter att utveckla den egna digitala 
mottagningen. Med anledning av detta har hälso- och sjukvårdsförvaltningens 
ledning gjort en analys av nuläget och tittat på hur vi ska utveckla den digitala 
mottagningen, bland annat gällande organisering och bemanning.  
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Under de senaste två åren har sjukvården över hela världen varit extremt 
påverkad av pandemin, vilket bland annat skapat utmaningar att bemanna den 
digitala mottagningen. Därför har inte heller marknadsföring genomförts som 
planerat.  

Planering pågår således just nu kring både utveckling av tjänsten och ökad 
marknadsföring. Utöver utveckling av den gemensamma digitala 
mottagningen kommer Ineras tjänst ”Symptombedömning och hänvisning” att 
breddinföras på samtliga vårdcentraler under hösten 2022.  Invånarna kommer 
därmed att erbjudas en ny digital väg in till sin vårdcentral via 1177.se. 
Samtliga digitala ingångar som Region Örebro län erbjuder behöver 
samordnas så att det blir lättförståeligt för medborgarna hur de ska söka vård. 

Med detta anser jag interpellationen besvarad. 

Andreas Svahn 
Ordförande regionstyrelsen 
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Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 29 Allmän frågestund för ledamöterna

Inga frågor anmälda till dagens sammanträde. 
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Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

§ 30 Valärenden

Valberedningen förslår regionfullmäktige att besluta om val enligt följande: 

21RS12356 
1 ersättare i gemensam nämnd för företagshälsovård samt tolk- och översättarservice 
efter Layla Abou Tacca (KD) för tiden 2022-02-15 – 2022-12-31 
Johan Svanberg (KD) 

22RS544 
1 ledamot i hälso- och sjukvårdsnämnden efter Charlotte Edberger (C) för tiden 
2022-03-01 –  2022-12-31 
Charlotta Englund (C) 

21RS11415 
1 nämndeman i Göta hovrätt efter Anders Brandén (M) för tiden 2022-02-15 – 
2023-12-31
Elisabeth Sundström (M)

21RS11635 
1 ersättare i hälso- och sjukvårdsnämnden efter Anna Nordquist (M) för tiden 
2022-02-15 –  2022-12-31
Kristian Berglund (M)

21RS12614 
1 ledamot i forsknings- och utbildningsnämnden efter Isac Nordin (M) för tiden 
2022-02-15 –  2022-12-31 
Peter Strömberg (M) 

22RS259 
1 ersättare i beredning för närsjukvård efter Cecilia Albertsson (M) för tiden 
2022-02-15 –  2022-12-31
Caroline Carlvier (M)

22RS1164 
1 ersättare i samhällsbyggnadsnämnden efter Johan Kumlin (M) för tiden 
2022-02-15 – 2022-12-31 
Carina Börjesson (M) 

Sida 77 av 80



Protokoll 

Regionfullmäktige Sammanträdesdatum 
2022-02-15 

21RS11254 
1 ersättare i Länstrafiken Örebro AB, styrelse efter Lotta Öhlund (MP) för tiden 
2022-02-15 –  2023-05-31    
Joakim Sundqvist (MP) 

21RS11603 
1 ersättare i servicenämnden efter Ia Malmqvist (MP) för tiden 2022-02-15 –
2022-12-31
Elin Gillberg (MP)

22RS1324 
1 ledamot i hälso- och sjukvårdsnämnden efter Maria Odheim Nielsen (V) för tiden 
2022-02-15 – 2022-12-31                                                                          
Cathrine Lindgren (V) 

22RS1457 
1 ersättare i gemensam nämnd för företagshälsovård samt tolk- och översättarservice 
efter Nadia Abdellah (V) för tiden 2022-02-15 – 2022-12-31 
Jon Fredriksson (V) 

22RS1324 
1 ledamot i gemensam nämnd för företagshälsovård samt tolk- och översättarservice 
efter Maria Odheim Nielsen (V) för tiden 2022-02-15 – 2022-12-31                
Nadia Abdellah (V) 

22RS1324 
1 ledamot i Mälardalsrådets rådsmöte efter Maria Odheim Nielsen (V) för tiden 
2022-02-15 – 2023-05-31 
Jessica Carlqvist (V) 

21RS317 
1 lekmannarevisorsersättare i Örebro läns flygplats AB efter Kerstin Nilsson (S) för 
tiden 2022-02-15 – 2023-05-31 
Nils Gunnarsson (SD) 

21RS317 
1 lekmannarevisor i Länsmusiken AB efter Kerstin Nilsson (S) för tiden 
2022-02-15 – 2023-05-31
Sara Dicksen (M)
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21RS317 
1 lekmannarevisorsersättare i Stiftelsen Värmlands och Örebro läns skogsskola efter 
Kerstin Nilsson (S) för tiden 2022-02-15 – 2023-05-31 
Le-Roy Wentzel (S) 

21RS317 
1 lekmannarevisor i Länstrafiken Örebro AB efter Kerstin Nilsson (S) för tiden 
2022-02-15 – 2023-05-31 
Le-Roy Wentzel (S) 

21RS317 
1 lekmannarevisorsersättare i Länsgården Fastigheter AB efter Kerstin Nilsson (S) 
för tiden 2022-02-15 – 2023-05-31 
Le-Roy Wentzel (S) 

21RS317 
1 lekmannarevisor i Länsteatern Örebro AB efter Kerstin Nilsson (S) för tiden 
2022-02-15 – 2023-05-31
Le-Roy Wentzel (S)

21RS9981 
1 lekmannarevisorsuppleant i Alfred Nobel Science park för tiden 
2022-02-15 – 2023-05-31 
Nils Gunnarsson (SD) 

Beslut 
Regionstyrelsen beslutar i enlighet med valberedningens förslag. 
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§ 31 Avslutning

Ordföranden förklarar sammanträdet avslutat klockan 16.00. 
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